
NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING VAN DE VV LENIG EN SNEL op maandag 17 augustus 1970  
 
1. Opening 
Nadat de voorzitter, de heer Hans  van der Kleij, voor 44 stemgerechtigde leden, de vergadering om 21.30 uur geopend 
heeft, verwelkomt hij speciaal de eerste damesleden en spreekt de hoop uit, dat zij door anderen gevolgd mogen worden. 
Vervolgens dankt hij de schrijvers en samenstellers van het "blauwe" boekwerk (jaarverslagen e.d.) voor het uitgebreide werk, 
hieraan besteedt.  
  
2. Ingekomen stukken 
Bij de ingekomen stukken en mededelingen zijn er slechts enige berichten van verhindering: de heren Wil Venderbos, Hans 
van Dijk, Dick Groenendijk, Harry Jacobi, Puck Coomans en Joop Willems.  
 
 
3. Vaststelling agenda 
Het bestuur maakt graag van de gelegenheid gebruik om een voorstel in te dienen. Er is een investeringsbegroting 
samengesteld, die het bestuur graag als punt 7.a wil invoegen.  
De vergadering heeft hier vanzelfsprekend geen bezwaar tegen.  
  
4. Vaststelling van de notulen van de Algemene Vergadering van 22 juni 1970  
Dit is snel bekeken. Twee veranderingen moeten er plaatsvinden.  
De heer Jan Brochard was wel aanwezig op deze vergadering, hoewel zijn naam genoemd werd bij de berichten van 
verhindering.  
Vervolgens moet volgens de voorzitter bij punt 8a van de notulen worden toegevoegd:  
“……met de bemerking, dat het bestuur mag afwijken van de begroting, indien de omstandigheden dit noodzakelijk maken“.  
 
5. Benoemingen in kommissies 
Datgene wat medegedeeld moest worden is reeds vermeld in de LENSrevue. Alle namen van de funktionarissen zijn bekend 
gemaakt.  
 
6. Jaarverslagen 
De behandeling van het verslag over het afgelopen verenigingsjaar verloopt snel. Dit is ook voor een belangrijk deel te danken 
aan de uitgebreide en goede jaarverslagen van de diverse kommissiesekretarissen.  
Het jaarverslag van de algemeen sekretaris wekt twee vragen op:  
De heer Huug Houkes wenst nader geïnformeerd te worden over de zinsnede: “dat een aantal leden wordt afgevoerd, omdat 
ze zich niet wensen te onderwerpen aan de meest primaire regels, die in een voetbalvereniging gelden”.  
De voorzitter antwoordt hierop, dat dit leden zijn, vooral junioren en pupillen, die hun financiële verplichtingen niet nakomen. 
Het gevolg is geweest een brief van het bestuur aan deze leden, die zelf de konsekwentie trokken, alsnog betalen of zelf 
bedanken als lid.  
Bij bedanken zonder te betalen volgt royement en geen medewerking verlenen bij overschrijving naar een andere vereniging.  
De heer Jos Witting maakt de sekretaris erop attent, dat in het samenstellen van het ledental een telfout is, geslopen. Niet 
177 senioren telt LENS, maar 179.  
De navolgende jaarverslagen werden zonder op en/of aanmerkingen aangenomen, waarbij de heer Huug Houkes naar 
aanleiding van de vraag van de redaktie om nog meer kopy en ruimte, uitlegt, dat dit niet mogelijk is. De beschikbare tijd voor 
typen en afdraaien laat dit haast niet toe.  
Op verzoek van de heer Cees v.d. Beek zal de LENSrevue aan de leden in de "buitengewesten” per postzegel worden 
verstuurd in plaats van frankering bij abonnement.  
 
7. Financieel verslag 1969-70 
De behandeling van punt 7 neemt meer tijd in beslag, wat ook niet te verwonderen is, gezien de enorme bedragen die de 
huishouding van LENS nodig heeft gehad en nog zal vragen. Een nauwkeurige bestudering van de cijfers zal tonen, dat het 
werk van de penningmeester een meesterhand nodig heeft. Dat dit bij de heer Cor Nieuwenhuizen het geval is, blijkt uit alles.  
Het bericht van het Financieel Controle Orgaan (FCO) om de penningmeester décharge te verlenen, wordt dan ook graag 
bevestigd.  
In dit bericht moet het woord "beleid " worden veranderd in "beheer".  
Op de vraag van de heer Jos Witting antwoordt de penningmeester, dat de rente van de leningen opgenomen gelden 
verwerkt is in de lasten op de exploitatierekening en wel die betrekking hebben op het interieur, op klubgebouw en die van de 
training op de trainingsverlichting. 
De heer Piet Meershoek is benieuwd hoe lang bij "geldmiddelen" de som geld van f 25.056,-- op de giro heeft gestaan.  
De penningmeester antwoordt een week en dit in verband met de speciale girorentespaarregeling.  
De heer Koos Frijters zou dit graag in de toekomst apart vermeld zien.  
De heer Huug Houkes ziet in de op- en samenstelling van de balans een vorm van koele zakelijkheid, die meer doet denken 
aan een NV Lenig en Snel. Volgens hem moet een vergadering toch uitgebreide informatie verkijgen over het wel en wee van 
de vereniging. Men loopt nu de kans, dat kleine maar toch wel belangrijke zaken geheel verdwijnen. Wanneer echter het 
bestuur deze opzet blijft verkiezen, dan zou hij graag uit de vergadering mensen zien benoemen, die de boeken nagaan.  
Dit laatste echter is een schop tegen de schenen van het F.C.O. Dit orgaan zal zeker niet aksepteren, dat er na hun werk, nog 
weer door andere mensen wordt gekontroleerd.  
Bovendien antwoordt de voorzitter, dat de vereniging de gelegenheid heeft gehad, om op de maandagavond, voorafgaande 
aan de jaarvergadering, de boeken in te zien en eventuele onduidelijkheden nu naar voren te brengen. Op deze avond.is 
echter niemand geweest. Ook heeft niemand van de leden om meer cijfers gevraagd.  



Het F.C.O. heeft zeer zeker open oog voor de kleine bedragen en verlangt van de penningmeester volledige tekst en uitleg. 
Maar gezien de duidelijkheid kunnen we er niet meer onderuit om de getallen samen te voegen.  
De heer Huug Houkes is het hier mee eens, maar vindt, dat het dan geen zin heeft om deze cijfers hier te bespreken. 
Volgens de voorzitter heeft het zeer zeker wel zin, maar men moet dan ook de moeite nemen zich in de materie te verdiepen. 
Volgens de heer Nico Hoefnagel zou het aanbeveling verdienen deze publicering geruime tijd van tevoren te doen, zodat 
men zich thuis rustig kan verdiepen in het geheel.  
De voorzitter belooft, dat dit in de toekomst zal geschieden.  
Op de vraag van de heer Frans Flumans of de huur e.d. van de terreinen en het onderhoud gestegen is met ca f. 2.000,-- 
antwoordt de penningmeester bevestigend.   
 
7.a. Investeringsbegroting 
Voordat het bestuur de investeringsbegroting indient, vraagt het toestemming om f. 5.000,- te onttrekken aan het kapitaal voor 
de jubileumviering.   
Nadat het bestuur de gehele begroting had ingediend, werd er punt voor punt over gestemd en gepraat. Voor de duidelijkheid 
volgt hierna de behandeling puntsgewijs:  
A. lichtinstallatie  f 32.000,-- geen bezwaar  
B. kalkput   f. 500,--   
De heer Piet de Jongh vraagt of dit samen gedaan wordt met een andere vereniging.  
De voorzitter antwoordt bevestigend: met BMT. Per vereniging zullen de kosten f 500,-- zijn.  
Hierna geen bezwaar  
C. brandkast   f. 500,--  
Deze is bedoeld voor de geluidsinstallatie en dergelijke zaken.  
Onder bulderend gelach vraagt de heer Aad Bogisch naar de bouw en samenstelling van deze kast  
Het enige wat hij te weten komt is, dat ze ingemetseld wordt.  
Ook hier geen bezwaar.  
D. De inbraakbeveiliging f. 1.000,--  
Ook hierover konden natuurlijk geen nadere mededelingen gedaan worden.  
Geen bezwaar.  
E. opslagloods ca 25 m2 f. 2.500,-. Geen bezwaar.  
F. dug-outs (2)   f. 400,--  
Als service aan spelers en trainers e.d. tijdens de wedstrijden. Niet ingegraven, maar staande.  
Op verzoek van de heer Cees v.d. Beek dan niet aan de publiekzijde neerzetten, maar aan de overkant ter weerszijden  
van het scorebord.   
Met de heren Gerard v.d. Kleij, R. van Oostveen, H. Dankerts tegen wordt ook dit voorstel aangenomen.   
G. terras.  f 1.000,--  
O.a. voor meubilair en windscherm. Geen bezwaar.  
H. warm water voorziening voor 1-2 kleedgebouw, scheidsrechterslokalen met douches f. 3.500,- 
De mogelijkheid om de geysers om te bouwen is wel aanwezig, maarvolgens de insiders niet raadzaam omdat ze te oud zijn.  
Geen bezwaar.  
I.  score-bord   f 500,--  
Hier wordt nogal veel over gediskussieerd. Diverse meningen staan tegenover elkaar. Ook diverse voorstellen worden 
gelanceerd met betrekking tot de bouw en plaatsing.  
Met de heren Hans Zoet, Onno Vorkink, Henk de Groot, Jacques Groenendijk en Gerard Duyvestein tegen wordt ook dit 
aanvaard.  
J. afrastering ballenvangers aan de “Zicht" zijde f 1.500,-, 
Deze zullen op ca 1.50 meter hoogte geplaatst worden. Voor ballenvangers aan de VCS-zijde is geen interesse, deze zouden 
toch te duur zijn. Ook het ballenverlies is daar aanmerkelijk minder. Geen bezwaar.  
K. afbouw klubgebouw f 10500,-  
O.a. voor enkele zaken van de afbouw in de keuken, plaatsing van de TV en de klok. Geen bezwaar.  
L. verwarming kleedgebouwen f. 7.500,- 
Ook dit voorstel is aan felle diskussies onderhevig, waarbij opvalt dat de jongere leden uitgesproken voor zijn (trainings-  
avonden e.d.) en de oudere leden denken, 30 jaar geleden deden we het ook zonder, dat kan nu ook nog wel.  
De stemming gaf te zien:  
VOOR 24, 2 BLANKO en 18 TEGEN.  
M. akkommodatie 1e veld, o.a. tribune f 10.000,--  
Na stemming 31 VOOR en 13 TEGEN.  
Dit was dus de indiening van een aantal wensen op korte termijn ten bedrage van f. 62.500,--.  
Op lange termijn wordt het volgende voorstel aangeboden:  

• verbouwen achter het eerste kleedgebouw met ruimte voor archief, vergaderen, sauna, bergruimte e.d. voor een 
bedrag van f. 150.000,--  

Na de vraag van de heer Aad Bogisch wat lange termijn betekent, krijgt hij als antwoord zeker niet dit seizoen.  
De heer Piet de Jongh merkt op dat dit bedrag van f 62.500,-- niet hetzelfde is als het bedrag dat in januari vermeld werd. Dit 
was toen f 75.000,-  
De penningmeester (Cor Nieuwenhuizen) antwoordt dat dit klopt, want een gedeelte is op de vorige balans verwerkt. 
Wanneer de heer Huug Houkes de gehele gang van zaken goed heeft begrepen, dan zal de schuldpositie vergroot worden 
met f 30.000,--.  
Dat heeft hij zeker, volgens de penningmeester en nadat er gestemd is over het voorstel om de schuldpositie te vergroten 
van f 45.000,-- naar f 75.000,- in overleg met het Financieel Controle orgaan, blijkt er 1 (een) stem tegen te zijn.  
 
8. Rondvraag 



Van de rondvraag wordt gezien het late uur weinig gebruik gemaakt.  
De heer Ton van Luxemburg vraagt traditioneel een bijdrage voor de Juco in verband met de sportkampen.  
De heer Gerard v.d. Velde neemt een van de grote bekers en probeert hem vol te krijgen.  
Verder wenst de heer Ton van Luxemburg het bestuur veel sukses bij de verwezenlijking van al haar plannen.  
De heer Aad Bogisch vraagt het bestuur haar houding in de affaire KNVB-NOS. 
Het bestuur heeft zich daar nog niet over beraden.  
De heer Hans Zoet verzoekt het bestuur zich te beraden over het deelnemen van 16-17-18 jarigen aan de ledenvergadering.  
Dit zal geschieden en een uitspraak is voor de volgende jaarvergadering te verwachten.  
Vervolgens vraagt hij nadere inlichtingen over het jubileum.  
De heer Huug Houkes vertelt een aantal plannen die binnenkort hun definitieve afwikkeling krijgen.  
De kosten zullen f 5.000,-- bedragen.  
 
9. Sluiting 
Op een laat uur sluit de voorzitter de vergadering met dank aan de aanwezigen, het F.C.O. en de heer Cees Veldink voor de 
financiële aanpak.  
Hij wenste vervolgens de elftallen met hun trainers en leiders veel sukses in de komende kompetitie.  
 
Cees van der Beek, notulist 
Maassluis, 22 augustus 1970  
 


